
Fråga om cykelvägar, ställd till ordföranden för
nämnden för teknik fritid och kultur

Att få en säker cykelväg för barnen på Rindö och Resarö är oerhört viktigt. Att 
underlätta för barn att cykla till skolan borde prioriteras högt av kommunen eftersom 
det för med sig både miljö- och hälsofördelar.

Idag cyklar t.ex. många ridintresserade ungdomar ut till stallet på Bogesund eftersom
kollektivtrafiken inte trafikerar Bogesundslandet frekvent på kvällar och helger. Har 
man inte en förälder som kan skjutsa eller tillgång till bil finns inga andra alternativ än
cykeln. Därför bör det snarast anläggas en cykelväg på Bogesund.

I majoritetens politiska program 2015-2018 kan man läsa att "Gång- och cykelbanor 
skall projekteras redan 2015 till Överby, Bogesunds Slott och Rindö Östra." Jag 
undrar, för var och en av de tre gång- och cykelbanorna, vad status för denna 
projektering är. Om projektering inte påbörjats undrar jag vad anledningen till 
dröjsmålet är.
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